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سؤال از وزيرکشور 
درباره قتل "وحيد مرادي"  

نايب رئيس کميسيون شوراهاي 
مجلللس شللوراي اسللامي از 
کليدخوردن طرح سللؤال از وزير 
کشور درباره اتفاقات اخير زندان 

رجايي شهر خبر داد. 
نايب رئيللس  خجسللته  اميللر 
کميسيون شوراها و امور داخلي 

مجلللس شللوراي اسللامي در گفت وگو با خبرنللگار پارلماني 
خبرگزاري تسللنيم، با اشللاره به قتل يکي از تبهکاران شرور در 
زندان رجايي شهر کرج، بر لزوم پاسخگويي وزير کشور، نيروي 
انتظامي و سللازمان زندان ها در مورد علل وقوع اين جرايم در 

محيط زندان تأکيد کرد.
وي اداملله داد: اخيللراً يکللي از تبهللکاران معللروف در زنللدان 
رجايي شللهر کرج توسللط عده اي از زندانيان به قتل مي رسللد و 
آن طور که در فيلم ها مشللخص اسللت زندانيان در داخل زندان 
از انواع لوازم ممنوعه و ارتباطي برخوردار هستند که لازم است 
وزير کشللور، نيروي انتظامي و سللازمان زندان ها در اسرع وقت 

نسبت به شفاف سازي در مورد اين مسئله پاسخگو باشند.
نائب رئيس کميسلليون شللوراها و امور داخلي کشللور، مجلس 
بللا تأکيللد بر لللزوم نظارت جدي در زندان ها از طرح سللؤال از 
وزير کشور براي پاسخگويي به ابهامات نمايندگان در موضوع 
ذکرشده خبر داد و افزود: رفتارها و اقداماتي از برخي از زندانيان 
در داخل زندان ها سر مي زند که موجب حيرت جامعه مي شود؛ 
لذا لازم است دستگاه هاي مرتبط برنامه اي جامع براي اصاح 

زندانيان ارائه کنند.

صادقي اگر مدرکي دارد ارائه دهد 
يک عضو هيئت نظارت بر رفتار نمايندگان نسبت به اظهارات 
اخيللر صادقللي واکنللش نشللان داد.  حجت الاسللام عليرضا 
سللليمي عضو هيئللت نظللارت بر رفتار نماينللدگان در مجلس 
شللوراي اسللامي در گفت وگو با خبرنگار پارلماني خبرگزاري 
تسنيم، با اشاره به ادعاي محمود صادقي نماينده تهران مبني 
بر رشوه گرفتن تعدادي از نمايندگان براي انصراف از تفحص 
از شهرداري تهران،گفت: تحقيق و تفحص از شهرداري تهران 
از سوي هم تيمي هاي آقاي صادقي کليد خورد. در صورتي که 
ادعا وي صحت داشته باشد در واقع با اين اظهارات مشت هم 
تيمي هاي خود را باز کرده اسللت. وي با بيان اينکه در صورت 
صحللت خبللر، آقاي صادقي ماهيت ليسللت اميللد را براي با ما 
روشن مي کند، افزود: آقاي صادقي با اين اظهارات جعبه سياه 
را باز کرده و مي گويد که هم تيمي هاي وي که با ليسللت آنها 
به مجلس آمده، چه وضعيتي داشللتند. ايشللان بايد پاسخ دهند 

که چرا چنين افرادي در ليست اميد قرار دارند.
عضللو هيئللت نظارت بللر رفتار نمايندگان با بيان اينکه اگر وي 
سللندي دال بر ادعا هاي خود دارد به هيئت نظارت ارائه دهد 
اظهار داشت: طبق معمول وي مدرکي را ارائه نمي دهد و يک 

مطلبي را مي گويد و بعد آن را تکذيب مي کند.

تکرار ادعاهاي واهي عادل الجبير 
عليه ايران 

»عادل الجبير« وزير خارجه عربستان سعودي بارديگر با تکرار 
ادعاهاي واهي کشورش درباره جمهوري اسامي ايران مدعي 

شد که ايران در امور کشورهاي منطقه دخالت مي کند.
به گزارش ايرنا، روزنامه سللعودي الشللرق الاوسط چاپ لندن 
نوشللت که الجبير در حاشلليه هشللتمين نشست وزراي مجمع 
همکاري »کشللورهاي عربي و چين « در پکن، با بي توجهي 
به اراده سياسي ايران در روابط با همسايگان منطقه اي به اين 
روزنامه گفت: ايران بايد به دخالت در امور کشللورهاي عربي 
پايان دهد. وزير خارجه سللعودي که کشللورش از هيچ کمکي 
به نيروهاي تروريسللت در سللوريه و انجام حمات نظامي عليه 
مردم يمن دريغ نمي کند ؛ خواسللتار احترام ايران به حاکميت 
کشورها و قوانين بين المللي شد. الجبير اتهامات خود را درباره 
قطللر نيللز تکللرار کرد و گفت کلله دوحه بايد به حمايت از افراط 
گرايي و تروريسللم و دخالت در امور کشللورهاي منطقه خاتمه 
دهد. مجمع همکاري »کشللورهاي عربي و چين « ديروز سلله 
شنبه با حضور امير کويت، وزيران 21 کشور عربي و دبير کل 

اتحاديه عرب در پکن آغاز شد.

روساي اطلاعاتي روسيه، ايران، چين و 
پاکستان ديدار کردند

خبرگللزاري »تللاس« گزارش داد که روسللاي سللازمان هاي 
اطاعاتي روسلليه، ايران، چين و پاکسللتان سه شنبه جلسه اي 
در اسللام آباد برگزار کرده و در مورد راه هاي مقابله با تهديد 
داعش در افغانستان گفت وگو کردند.  به گزارش ايرنا، »سرگئي 
ايوانف« رئيس اداره مطبوعاتي »مديريت سرويس اطاعات 
خارجللي« روسلليه اين خبللر را به تاس اعام کرد.»سللرگئي 
ناريشللکين« مدير سللرويس اطاعات خارجي روسلليه در اين 
نشسللت حضور داشللت. ايوانف اظهار داشت: اين رايزني ها بر 
خطرات ناشللي از اسللتقرار داعش در خاک افغانسللتان متمرکز 
بللود.وي افزود: در اين نشسللت درخصللوص اهميت اقدامات 
هماهنگ براي جلوگيري از انتقال تروريسللت هاي داعش از 
سللوريه و عراق به افغانسللتان و ايجاد تهديد براي کشللورهاي 
همسللايه تفاهم حاصل شللد.اين مقام هاي اطاعاتي و امنيتي 
ارشللد بر لزوم مشللارکت بيشتر و فعالانه قدرت هاي منطقه اي 
در تاش ها براي حل و فصل مناقشه افغانستان تاکيد کردند.
روسيه بارها آمريکا را به حمايت از داعش در افغانستان متهم 

کرده است.

پیشخوان

سیاسي
رئيس شللوراي عالي سياسللت گذاري اصاح طلبان با تاکيد بر 
اينکه براي مقابله با فسللاد به عزم ملي نياز داريم، عنوان کرد: 
متاسللفانه قبح فسللاد ريخته شللده و ديگر حرام و حال مطرح 
نيست، و فسا د درجاهاي به ساختارمند و در جاهاي سيستماتيک 

شده است و براي مبارزه با آن هر سه قوه بايد پاي کاربيايند.
به گزارش تسنيم محمدرضا عارف رئيس شوراي سياستگذاري 
اصاح طلبان و فرکسلليون اميد مجلس شللوراي اسللامي روز 
گذشته در نشست خبري با اشاره به ضرورت توجه به گفت وگو 
ميان جريان هاي سياسي فعال در کشور، اظهار داشت: گفتگو 
در ذات و فرهنگ کشور ما است. ما همواره از گفتگو که يکي 
از چالش هاي درون انقاب اسللت اسللتقبال مي کنيم، جريانات 
سياسللي بايد به اين نتيجه برسللند که منافع آنها در گرو گفتگو 

کردن است. 
رئيس فراکسيون اميد مجلس با بيان اينکه از زواياي مختلف بايد 
به بحث گفتگو پرداخته شود، گفت: بهترين راه براي پرداختن 
به اين موضوع رسللانه اسللت؛ البته بايد ببينيم رسانه ها امروز در 

چه جايگاهي قرار دارند.
رئيس شللوراي سياسللتگذاري اصاح طلبان با تأکيد بر اينکه 
يکي ديگر از مشللکات اين اسللت که اصحاب رسانه احساس 
اسللتقال نمي کنند، اظهار داشت: بايد از رسانه ها حمايت هاي 
لازم انجام شود. البته برخي مواقع هم وجود دارد که رسانه اي 
درصدد بحث موضوعي است آن موضوع به فرد، جناح يا دولت 
برمي خللورد. ايللن موضوع نيز وجود دارد که دولت حمايت  هاي 

لازم را از رسانه ها نمي کند.

نافي نقد مشفقانه رسانه ها نيستيم ���
عارف عنوان کرد: وقتي به رسللانه ملي مي رسلليم اين مسللائل 
تشللديد مي شود. اين رسللانه در جايگاه رسانه ملي دربرگيرنده 
نظرات مختلف نيسللت. به جاي توجه به راهبرد ملي به شللکل 
سليقه اي برخورد مي کند؛ به طور مثال در مورد رقص يک دختر 
و نشان دادن يک بازجويي در رسانه ملي به کاهش معضات 

فرهنگي کمک مي کند يا مسئله ايجاد مي کند.
رئيللس فراکسلليون اميللد مجلس رسللانه ها را از ارائه تيترهاي 
غيرواقعي برحذر داشت و گفت: عملکردها بايد دلسوزانه نقد شود 
و به دنبال مچ گيري نباشلليم. بايد از ايجاد درگيري "حيدري- 
نعمتي" در کشور جلوگيري کنيم. شايد در گوشه اي يک خبري 

وجود داشته باشد که نياز نباشد آن رسانه اي شود. 
عارف با اشللاره به فعاليت شللبکه هاي اجتماعي، اظهار داشت: 
همواره نگاه ها به شبکه اجتماعي منفي بوده بايد کاري را انجام 
دهيم که شبکه هاي اجتماعي داخلي توان رقابت با شبکه هاي 

اجتماعي خارجي را داشته باشند.
وي افزود: به طور مثال ديد ما به اينترنت نگاه خوبي نيست؛ البته 

اينترنت يک شاهراه است که نمي توان آن را بست.

رفتار رقبا در مجموع قابل قبول است  ���
عللارف در پاسللخ به سللوالي درباره اينکه برخللي از نمايندگان 
اظهاراتي را مطرح مي کنند که خاف واقع بوده و در راسللتاي 
وحدت در کشللور نيسللت، يادآور شد: رفتار رقبايمان در مجلس 
در مجموع قابل قبول است و معتقديم ريشه هاي عدم انسجام 

و وحدت بخشي در مسائل مثل رفع حصر است.
وي در همين زمينه ادامه داد: کارگروهي در فراکسلليون براي 
رفع حصر تشکيل داديم و پيگيري هايي در اين زمينه داشتيم؛ 
البته بنا نداشتيم عملکرد کارگروه خيلي رسانه اي شود زيرا در 
اين موضوع بايد به گونه اي پيش برويم که همه احسللاس برد 
کننللد. ايللن مسللئله با منافع ملي گره خللورده و نبايد پيروزي و 
شکست جرياني مطرح شود. البته گشايش هايي صورت گرفته، 

اميدواريم اصل اين موضوع حل شود.

حرکت بر مدار اخلاق   ���
رئيس فراکسلليون اميد با تاکيد براينکه بحث هايي مانند اينکه 
گفته مي شللود مجلس مرکز دروغ پردازي عليه کشللور اسللت 
بايد کنار گذاشللته شللود، افزود: نماينده به استناد قانون اساسي 
حللق دارد در هملله زمينه ها اظهارنظللر کند و حرمتش هم بايد 

حفظ شود.
وي گفت: متاسللفانه آسللتانه تحمل ما پايين آمده، نماينده اي 
حرف مي زند و به جاي اينکه صحبت برادر و همکارش را نقد 
کند، مي گويد اينها سللرباز ترامپ هسللتند در حاليکه نمايندگان 
از هفت خان رسللتم عبور کردند، نمايندگي پروسلله پيچيده و 
طولاني دارد. ما بايد در فضاي صميمي و اخاق مدارانه حرکت 
کنيللم و اميدواريللم خدا به مللا توفيق بدهد که ذره اي از اخاق 

عبور نکنيم.
عارف در پاسللخ به سللوالي درباره اعمال محدوديت هاي براي 
مولوي عبدالحميد، اظهار داشللت: اين موضوع از سللوي آقاي 
صادقي در فراکسلليون پيگيري مي شللود و بايد ايشان گزارشي 

در اين باره به اعضاي فراکسيون ارائه کند.
رييس شللوراي عالي سياسللتگذاري اصاح طلبان در پاسخ به 
سللوالي دربللاره پيگيري هاي اين فراکسلليون درباره وضعيت 
دانشجويان بازداشتي، اضافه کرد: ما از دي ماه اين موضوع را 
از طريق دانشگاه تهران و معاون فرهنگي پيگيري مي کرديم.

جلساتي   نيز در همين زمينه داشته ايم تا اين مسئله به عنوان 
يک موضوع درون دانشللگاهي تلقي شللود و با برخورد قضايي 
مواجه نشللويم. خود دانشللگاه هم کمک کرد تا بچه هايي که 

دستگير شده بودند، آزاد شوند.

طرح استيضاح رئيس جمهور ���
عارف در پاسللخ به پرسللش ديگري درباره عدم موضع گيري 
فراکسلليون اميد در قبال انتشللار اخباري مبني بر پيگيري طرح 
اسللتيضاح رئيس جمهور در اين فراکسلليون، گفت: اينقدر اين 
موضللوع روشللن بود که نه تنها بلله بيانيه بلکه به موضع گيري 
هم نيازي نبود. موضع ما نسللبت به دولت حمايت در عين نقد 
مشللفقانه اسللت. ما بايد دولت را در اين شللرايط خاص حمايت 
کنيم و از فراکسيون هاي ديگر هم مي خواهيم با نگاه به منافع 
ملي از دولت حمايت کنند. در اين شللرايط نه تنها اسللتيضاح 
رئيس جمهور، بلکه حتي سوال از رئيس جمهور که حق مجلس 
اسللت در دسللتورکار ما قرار نگرفته اسللت؛ البته ممکن اسللت 
روزي از رئيس جمهور سوال کنيم ولي استيضاح و عدم کفايت 
رئيس جمهور در دستور کار ما نبوده است. اين موضوع از سوي 
يک نماينده مطرح شللده که با فراکسلليون اميد ارتباط دارد و 
حتي اگر عضو فعال فراکسلليون باشللد بايد موضوع فردي او را 

جدا از فراکسيون بدانيم.
وي با بيان اينکه در حال حاضر استيضاح پنج وزير در مجلس 
مطرح است، افزود: البته هيچ کدام از اين استيضاح ها فراکسيوني 
نيسللت،  ما آيين نامه اي در رابطه با اسللتيضاح ها در فراکسلليون 
اميد نوشللتيم که يک نوع از اسللتيضاح ها، استيضاح فراکسيوني 
اسللت و نياز به اين اسللت که 10 نماينده عضو فراکسلليون آن را 
تقاضا کنند و اگر تاييد شللد موضع ما اسللتيضاح خواهد بود اما 
غير از اين اگر باشللد نماينده حق دارد اسللتيضاح را امضا کند 
و اگر موضوع جدي شللد در فراکسلليون مطرح مي شللود که به 
آن راي بدهيم، حمايت کنيم، آتش به اختيار باشلليم و يا با آن 

مخالفت کنيم.
رئيس فراکسيون اميد مجلس درباره نامه 100 جوان اصاح طلب 
درباره ضرورت اعمال اصاحاتي در جريان اصاح طلب، گفت: 
ما از اين نامه اسللتقبال مي کنيم.برخي نظرات متفاوتي نسللبت 

به افرادي که نامه نوشته اند داشته اند.
عارف گفت: 60 نفر از افراد صاحب نظر و نخبه عملکرد شوراي 
سياستگذاري را نفي کردند که پرسشنامه اي با امضاي من براي 
همه آنها فرسللتاده شللد،  ما اين موضوع را در پروسلله اصاحي 
جلو مي بريم و اين 100 نفر هم کار خوبي کردند البته ديگراني 

هستند که نظرشان متفاوت است.
رئيس فراکسيون اميد مجلس در پاسخ به سئوالي دربياه اينکه 
اخيرا آقاي محمود صادقي عضو اين فراکسيون اعام کرده که 
برخي از نمايندگان در جريان بررسللي طرح تحقيق و تفحص 
از شللهرداري تهران رشللوه دريافت کرده اند و نظرشللما در اين 
باره چيسللت گفت: بنده از آنچه که آقاي صادقي گفتم مطلع 

نيستم.

ضرورت عزم ملي براي مبارزه با فساد ���

وي با بيان اينکه در بحث فسللاد در يک دهه گذشللته وضعيت 
بدتر شده است، ادامه داد: بعد از فرمان رهبري در سال 81 براي 
مقابله با فقر، فسللاد و تبعيض در دولت اصاحات جلسلله اي در 
سللطح سللران برگزار شللد و کارهاي اوليه خوبي صورت گرفت 

که با تغيير دولت در جريان کارهاي بعدي نيستم.
رئيس شللوراي عالي سياسللت گذاري اصاح طلبان با تاکيد بر 
اينکه براي مقابله با فسللاد به عزم ملي نياز داريم، عنوان کرد: 
متاسللفانه قبح فسللاد ريخته شللده و ديگر حرام و حال مطرح 
نيست، و فسا د درجاهاي به ساختارمند و در جاهاي سيستماتيک 

شده است و براي مبارزه با آن هر سه قوه بايد پاي کاربيايند.
رئيس فراکسيون اميد درباره لزوم تغيير کابينه با توجه به شرايط 
فعلي کشور،  گفت: تحرک جدي تر و هماهنگي و انسجام بيشتر 
در بخللش اقتصللادي دولللت موضوع مهمي اسللت که آن را در 
قالب نامه اي با امضاي 200 نماينده مجلس خواسللتار شللديم، 
 نظر اکثريت فراکسلليون هم تغيير تيم اقتصادي دولت اسللت. 
ان شاءالله آقاي روحاني اصاحات لازم را در تيم اقتصادي براي 
کارآمدتر شللدن انجام دهند که به نفع کشللور خواهد بود تا کار 
در فضاي آرام دنبال شللود ولي اگر ايشللان به هر دليلي صاح 
ندانسللتند مجلللس کارش را انجللام مي دهد همان طور که چند 

استيضاح در دستور کار است.
عارف در پاسخ به سوال مبني بر اينکه وي، عليجاني و حضرتي 
در انتصابللات در شللهرداري تهران نقللش دارند، گفت: بنده در 
مللورد آقللاي حضرتي اطاعي ندارم اما در مورد آقاي عليجاني 
و خودم با قاطعيت مي گويم که چنين چيزي درسللت نيسللت و 

آن را تکذيب مي کنم.
وي درباره موضوع سوال از رييس جمهور و نظر فراکسيون اميد، 
اظهار کرد: ما مخالف سوال از رييس جمهور نيستيم اما احساس 
مي کنيم که پشللت سللوال از رئيس جمهور انگيزه سياسي قرار 
دارد، اگر انگيزه پاسخگويي و بيان مطالبات باشد از آن استقبال 
مي کنيم. ما قداستي براي سوال از رييس جمهور قائل نيستيم 

و آن را حق مجلس مي دانيم.

عارف در نشست خبری مطرح کرد؛

کابینه ترمیم نشود مجلس اقدام می کند

سومين کنفرانس امنيتي تهران با عنوان »امنيت منطقه اي در 
غرب آسيا ، چشم انداز ثبات ، همکاري و پيشرفت جمعي« برگزار 
مي شللود. به گزارش ايرنا از دبيرخانه سللومين کنفرانس امنيتي 
تهران، اين کنفرانس بهمن ماه 97 در تهران گشايش مي يابد. 
اوليللن و دوميللن کنفرانس امنيتي تهران با شللعار »گفت وگو، 
احترام، اعتماد و همکاري متقابل جهت نيل به امنيت و پيشرفت 
جمعي« در غرب آسيا، درسال هاي 1395 و 1396 برگزار شد. بنا 
به اعام دبيرخانه اين کنفرانس با توجه به دستاوردها و انعکاس 
گسترده مواضع و ديدگاه هاي سخنرانان و شرکت کنندگان دو 
کنفرانس قبلي که هريک با حضور افزون بر 200 نفر از مقامات 
سياسي و تحليلگران داخلي و خارجي برگزار شد، امسال پيش از 
برگزاري کنفرانس اصلي در تهران، سه سمينار داخلي و خارجي 

)بين المللي و منطقه اي( در ماه هاي آبان، آذر و دي تشللکيل 
مي شود.  اين سمينارها، چهارچوبي اصيل و بومي براي بحث و 
بررسي مسائل منطقه اي، تبيين راهبردها و سياست هاي امينتي 
و خارجي جمهوري اسامي ايران و طرح ايده ها و راهبردهاي 
درون زا براي نيل به امنيت و پيشللرفت جمعي خواهد بود. در 
نشست اصلي و سمينارهاي داخلي و خارجي سومين کنفرانس 
امنيتي تهران، مهم ترين مسائل و موضوعات امنيتي در غرب 
آسلليا و فرصت هللا و چالش هاي امنيتللي منطقه اي، به منظور 
يافتن راه حل ها و راهکارهاي مناسب و مطلوب، مورد بحث و 
بررسي قرار مي گيرد. همکاري و منازعه در غرب آسيا، پيشرفت 
جمعي در غرب آسيا، راهبرد بازيگران منطقه اي و فرامنطقه اي 
در قبال صلح و ثبات در غرب آسيا، سياست هاي دفاعي و امنيتي 

همکاري جويانه در غرب آسلليا، ماهيت و الزاماتِ منطقه اي و 
بين المللي نظم امنيتي منطقه اي در غرب آسلليا، ديپلماسللي 
دفاعي در غرب آسيا، ديپلماسي دفاعي جمهوري اسامي ايران، 
نقللش و جايللگاه راهبردي جمهوري اسللامي ايران در صلح و 
ثبات منطقه اي در غرب آسلليا و الگوهاي تسللليحاتي و کنترل 
تسللليحات در غرب آسلليا از جمله مهمترين محورهاي مباحث 
کنفرانس امنيتي تهران و سللمينارهاي مقدماتي آن اسللت.  در 
چهارچوب سللومين کنفرانس امنيتي تهران دو سللمينار داخلي 
با درجه »علمي و پژوهشللي« نيز در ماه هاي آذر و دي امسللال 
از سللوي چند مرکز راهبردي جمهوري اسللامي ايران از جمله 
دانشللگاه و پژوهشللگاه عالي دفاع ملي و تحقيقات راهبردي، 
شوراي راهبردي روابط خارجي، مرکز بررسي هاي استراتژيک 

رياست جمهوري، مرکز مطالعات سياسي و بين المللي وزارت 
امور خارجه، و مرکز مطالعات راهبردي ديپلماسي دفاعي وزارت 

دفاع با همکاري ساير موسسات و نهادها برگزار مي شود. 
به منظور فراهم شللدن بسللتر مناسللب براي هم انديشي و هم 
افزايي فکري نخبگان علمي و اجرايي در حوزه امنيت منطقه اي ، 
پيش از برگزاري اين سمينارها، مهم ترين محورها و موضوعات 
آنها به صورت نشست هاي تخصصي در يکي از دانشگاه هاي 
همللکار برگزار مي شللود. براي تقويللت جنبه هاي بين المللي و 
منطقه اي کنفرانس عاوه بر ميهمانان خارجي شللرکت کننده 
در کنفرانس هاي پيشين از مقامات سياسي فعلي و سابق کشور 
و صاحب نظران علمي و اجرايي کشللورهاي مختلف نيز براي 

شرکت در اين کنفرانس دعوت شده اند.

سومين کنفرانس امنيتي تهران برگزار مي شود

قصرش�يرين - ايرن�ا - پيکرهاي مطهر 60 
شللهيد دوران دفاع مقدس پس از سللال ها 
دوري از وطللن روز چهارشللنبه بللا انجللام 
تشللريفات قانونللي از مرز رسمي خسللروي 
شهرستان قصرشيرين وارد کشورمان شد.

  فرمانللدار قصرشلليرين در حاشلليه ورود 
پيکرهاي پاک شللهدا به ميهن اسللامي در گفت و گو با خبرنگار ايرنا 
گفت: اين شللهداي گرانقدر در عمليات هاي مسلللم بن عقيل )ع( ، 
کرباي 6 و تک دشمن در فروردين سال 65 در منطقه مندلي واقع 
در استان دياله عراق به شهادت رسيدند که توسط گروه هاي عملياتي 
کميته جسللتجوي مفقودان، کشللف شللدند.  مرادعلي تاتار افزود: در 
قبال تحويل پيکرهاي پاک شللهدا ، اجسللاد 700 عراقي نيز با انجام 

تشريفات قانوني، تحويل مسئولان اين کشور شد. 

 مديللرکل تعزيللرات حکومتللي اسللتان 
تهللران در رابطه با ليسللت ۴0 شللرکتي 
کلله بللراي ورود کالا ارز دولتللي دريافت 
کرده، ولي مرتکب گرانفروشللي شده اند، 
گفت: مدارک 17 شللرکت دريافت کننده 
ارز دولتي براي ورود کالا دريافت شده و 

وزارت صنعت در حال بررسي مدارک آنها هستند و تاکنون تخلفي 
به ما اعام نشده است. محمدعلي اسفناني در گفت وگو با ايسنا، 
با اشاره به پيگيري هاي سازمان تعزيرات حکومتي در خصوص 
شللرکت هاي دريافت کننده ارز دولتي، اظهار کرد: برآورد اوليه 
مبني بر مراجعه ۴0 شرکت براي دريافت ارز دولتي است که اين 
مسأله بايد در وزارت صنعت، معدن و تجارت بررسي و تبديل به 

گزارش شود و بعد گزارش را براي ما ارسال کنند.

پيکر مطهر 60 شهيد از مرز خسروي وارد کشور شد مدارک ۱۷ شرکت دريافت کننده ارز دولتي در حال بررسي است

ريیس مجلس ضمن تمجید از موضع اخیر بازار بیان کرد

تلاش مي کنیم مشکلات اصناف مرتفع شود
 رئيس مجلس شللوراي اسللامي گفت: بازاريان در مسائل و 
مقاطللع مختلللف آگاهانه و با تدبير عمل کرده اند. به گزارش 
ايسللنا، علي لاريجاني که به قم سللفر کرده اسللت، در ديدار 
با اسللتاندار قم و اعضاي هيات رئيسلله اتاق اصناف مرکز 
قم پس از اسللتماع گزارش رئيس اتاق اصناف مرکز اسللتان 
قم و اسللتاندار، اظهار داشللت: مشکات اصناف به خصوص 
نانوايان را بررسي کرده و نظر استاني را بيان کنيد شايد مدل 
مناسللبي براي حل مشللکات مشابه در کشور شود. رئيس 
مجلس شوراي اسامي با بيان اينکه از زحمات اتاق اصناف 
مرکز اسللتان قم که در فراز و فرودها با بصيرت عمل کرده 
است، تشکر مي کنم، بيان کرد: بازاريان در پيروزي انقاب 
اسللامي نقش مثبتي داشللتند و بازاريان تهران نيز همين 
گونه انللد ولللي عده اي دخالت کردند. وي با اشللاره به اينکه 
بايد مشکات اصناف را حل کرد، افزود: بازاريان در مسائل 

مختلف آگاهانه و با تدبير عمل کرده اند و اين روند بايد ادامه 
پيدا کند. نماينده مردم قم در مجلس شوراي اسامي با بيان 
اينکه اتاق اصناف مرکز قم بايد مشکات اصناف را بررسي 
کللرده  با اسللتاندار قم در ميللان بگذارند، گفت: ما نيز تاش 

مي کنيم تا مشکات اصناف مرتفع شود.

پهلوانان سرمايه ايران هستند  ���
رئيس مجلس شللوراي اسللامي در ديدار پيشکسوتان ورزش 
پهلوانللي زورخانلله اي اسللتان قم گفللت: راديللو و تلويزيون، 
شللهرداري ها و آمللوزش و پللرورش بايد براي توسللعه ورزش 

پهلواني زورخانه اي برنامه اجرايي تهيه کنند.
لاريجاني اظهار داشللت: شللما پهلوانان سرمايه ايران هستيد و 
از اينکه مي بينم شللما در قم با روحيه شللاداب فعاليت مي کنيد 

بسيار خرسند هستم.

خانواده شهدا عزيز هستند  ���
علي لاريجاني همچنين با خانواده شهيدان سعيد و داوود احمدي 
ديدار و گفت وگو کرد.رئيس مجلس شوراي اسامي خطاب به 
خانواده شللهيدان احمدي گفت: از خداوند مي خواهم که عزت 
شما روز افزون باشد، خانواده شهدا در پيشگاه ملت ايران عزيز 
هسللتند و بللر گردن همه ما حللق داريد. لاريجاني گفت: نقش 
خانواده شهدا در استقرار نظام جمهوري اسامي ايران موثر بوده 

است و از خدا مي خواهم که سعادت دائم نصيبتان شود.

پيگيري بيمه قاليبافان  ���
لاريجانللي همچنيللن در ايللن سللفر در ديدار مديللرکل تأمين 
اجتماعللي اسللتان قللم و معاونان وي بللر تقويت بخش درمان 
تأکيد کرد و گفت: بايد بيمه قاليبافان مورد توجه ويژه سازمان 

تأمين اجتماعي قرار گيرد.

پيش نويس طرح آمايش کشاورزي تهيه شود ���
لاريجاني در ديدار اعضاي شوراي مرکزي سازمان نظام صنفي 
کشللاورزي و هيئت مديره سللازمان نظام صنفي کشللاورزي 
اظهللار داشللت: حضور نمايندگان صنف کشللاورزي در مراکز 
تصميم گيللري ايللن حوزه مي تواند کيفيللت تصميم گيري ها را 

افزايش دهد.
لاريجاني گفت: سازمان صنفي کشاورزي مي تواند پيش نويس 
طرح آمايش کشاورزي متناسب با مختصات سرزميني را تهيه 
و به مجلس شللوراي اسللامي ارائه کند تا اين طرح به نتيجه 

برسد. 

نشست کمیسیون برجام در وين؛ گامي رو به جلو 

سخنگوي وزارت امور خارجه مذاکرات کميسيون 
مشللترک برجام در وين را گامي رو به جلو خواند 

و گفللت: امللا ايللن پايان کار نبللود، ما نياز به چانه 
زني و مذاکرات بيشللتري داريم. بهرام قاسمي در 
گفتگللوي اختصاصي با خبرنگار خبرگزاري صدا 
و سلليما با اشللاره به برگزاري نشسللت روز جمعه 
کميسلليون مشترک برجام در سطح وزرا تصريح 
کرد: اين نشسللت بسلليار خوب بود و در پايان آن 

بيانيه سياسي صادر شد که به لحاظ محتوايي بي 
نظير است.  وي ادامه داد: در اين بيانيه سياسي، 
اراده و خواست کشورهاي اتحاديه اروپا در اعام 
مخالفت صريح با خروج امريکا از برجام و استمرار 
حضور ايران در اين معاهده بين المللي مشللاهده 
مي شللود.  قاسللمي با اشاره به مذاکرات روز جمعه 

و يک ماه پيش از آن در سللطوح مختلف گفت: 
ايللن مذاکللرات به منظور دسللتيابي به چگونگي 
مکانيزم هللاي لازم بللراي همکاري بين ايران و 
اتحاديه اروپا و حتي 1+۴ در زمينه هاي اقتصادي 
و بازرگاني انجام شد تا بتوانند خلأ ناشي از خروج 

امريکا از برجام را تا حد زيادي ترميم کنند. 

وي بللا اشللاره به طرح ديدگاه هللاي طرف هاي 
ايراني و اروپايي در مذاکرات مسللتمر کميسيون 
برجام يادآور شد: در نهايت خروجي اين مذاکرات 
در قالب يک بسللته کلي در نشسللت روز جمعه 
کميسلليون مشترک مورد بحث و بررسي وزراي 

عضو قرار گرفت. 

شهرداری باقرشهر

شهردار باقرشهر - علیرضا ناصری پور

آگهی مناقصه عمومی پروژه های شهرداری باقرشهر )تجدید مناقصه(
نوبت دوم

شللهرداری باقرشللهر به اسللتناد مجوز شللماره 5/1/10258  مورخه 97/02/03 شللورای محترم اسللامی باقرشللهر در نظر دارد عمليات پروژه عمرانی خريد و نصب 2 
دستگاه آسانسور 6 نفره جهت مکانيزه نمودن پل عابر پياده ابتدای خيابان آيت الله کاشانی را به شرکتهای واجد شرايط واگذار نمايد . لذا از اشخاص حقيقی و حقوقی 
دعوت می شود با در دست داشتن مدارک شرکت جهت دريافت اسناد مناقصه ظرف مدت 10 روز از تاريخ درج آگهی تجديد مناقصه به امور مالی شهرداری باقرشهر 
واقع در شهر ری جاده قديم تهران - قم مراجعه يا با تلفن 55203710 داخلی 32۴ تماس حاصل نمايند . به اين پروژه هيچگونه تعليق، تعديل ، و مابه التفاوت تعلق 
نخواهد گرفت. بديهی است شهرداری در رد يا قبول پيشنهادات مختار بوده و هزينه آگهی بر عهده برنده مناقصه می باشد ، مهلت دريافت اسناد از شرکت کنندگان 

تا پايان وقت اداری 97/0۴/23 و اسناد در مورخه 97/0۴/2۴در کميسيون معامات مفتوح ميگردد.

هزينه خريد اسنادمبلغ سپرده شرکت در مناقصهبرآورد ريالینام پروژهرديف

1
خريد و نصب دو دستگاه آسانسور جهت مکانيزاسيون 

1/000/000 ريال100/000/000 ريال2/000/000/000 ريالپل عابر پياده


